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ROMÂNIA 

JUDEŢUL MUREŞ 

COMUNA GURGHIU 

CONSILIUL LOCAL GURGHIU 
Gurghiu,  str. Petru Maior,  nr. 8,  jud. Mureş 

tel. 0265 536 003   fax. 0265 536 094  e-mail: gurghiu@cjmures.ro 

www.comunagurghiu.ro 
________________________________________________________________________________________________________________ 

 

PROCES   VERBAL 

încheiat astăzi,  26 noiembrie  2020, cu ocazia desfăşurării şedinţei ordinare a 

Consiliului Local Gurghiu 

 

  

 Prin Dispoziţia Primarului nr. 208 din data de  20 noiembrie   2020 şi a Convocatorului 

nr.  7700 din 20 noiembrie 2020, Primarul Comunei Gurghiu, Boar Laurenţiu Dumitru, a 

convocat Consiliul Local Gurghiu, judeţul Mureş, în Şedinţă Extraordinară, pentru data de 26 

noiembrie  2020, orele 14,00, în Sala Mare de şedinţe  a Primăriei Gurghiu, str. Petru Maior, nr. 

8, având următorul 

 

PROIECT AL ORDINII DE ZI: 

 

1. Proiect de hotărâre privind rectificarea bugetului de venituri și cheltuieli al Comunei 

Gurghiu pentru anul 2020 

 

 

 

Participă următorii consilieri:  Benkö Aurora, Bodor Ibolya Olimpia, Buţiu Lucian, Costea 

Ovidiu-Călin, Dumbrava Nicolae Francisc, Dumbravă Vasile, Hărșan Viorel-Mihail, Illyés-

Kantor Zoltan, Kiss Tibor-Stefan, Pop Călin-Vasile, Pop Ioan, Suciu Maria, Șiara Marius-

Eugen, Șuteu Vasile-Ovidiu  

 

Lipsește motivat: Hărșan Ioan-Eugen 

 

Dintr-un total de 15 consilieri, fiind prezenţi 14 şedinţa este declarată statutară. 

 

 

 Este supus spre aprobare Procesul-verbal al şedinţei ordinare a Consiliului Local Gurghiu 

din data de 10 noiembrie 2020, si se votează: 

Pentru – 14 

Împotrivă – 0 

Abţineri – 0 
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În continuare se dă citire Proiectului Ordinii de zi, se supune la vot şi  se votează 

Pentru – 14 

Împotrivă – 0 

Abţineri – 0 

Este aprobată ordinea de zi pentru ședința Consiliului Local Gurghiu din data de 26 

noiembrie  2020 

 

Domnul Primar salută prezența doamnelor și domnilor consilieri și o roagă pe doamna 

consilier Benkö Aurora să întrerupă filmarea ședinței cu telefonul mobil personal până la 

obținerea acordului tuturor membrilor consiliului local. 

Doamna consilier ignoră solicitarea. 

 

    Se trece la punctul 1 de pe Ordinea la zi : Proiect de hotărâre privind rectificarea 

bugetului de venituri și cheltuieli al Comunei Gurghiu pentru anul 2020 

 

Domnul Primar în calitate de inițiator al proiectului de hotărâre prezintă modificările 

propuse în cadrul rectificării bugetare, și anume: la partea de cheltuieli se solicită alocarea de 

sume necesare achiziționării de aparatură de birou pentru înlocuirea celor defecte, alocarea de 

sume pentru pregătirea unor pachete alimentare persoanelor din categoria celor vulnerabile,  

aflate în izolare sau carantină datorită limitării răspândirii noului Coronavirus, acordarea de 

premii voluntarilor din echipa Serviciului Voluntar pentru Situații de Urgență, pregătirea unor 

pachete pentru elevii de la unitățile de învățământ de pe raza comunei, achiziționarea de 

calendare pentru anul 2021, achiziționarea echipamentelor de iarnă pentru muncitorii din cadrul 

primăriei și pentru achiziționarea de piatră spartă și balast pentru repararea drumurilor si 

străzilor din comuna. De asemenea se propune achiziționarea și montarea unui gard ornamental 

în zona verde a Căminului cultural Gurghiu, înspre drumul Gurghiu-Cașva, deoarece nu a fost 

cuprins în proiect inițial de 38.000 €, finanțat prin intermediul GAL și se dorește delimitarea 

uniformă a spațiilor verzi.  

Domnul consilier Buțiu Lucian dorește să afle dacă investițiile propuse vor fi susținute 

din bugetul anului următor. 

Domnul Primar răspunde afirmativ; balastul achiziționat și neutilizat va fi depozitat 

pentru a fi folosit în anul următor. 

 

 Nemaifiind luări de cuvânt și având avizul comisiei pentru probleme economico-sociale, 

buget, finanţe, administrarea domeniului public şi privat al comunei, amenajarea teritoriului şi 

urbanism, realizarea lucrărilor publice, protecţia mediului se propune supunerea la vot a 

proiectului de hotărâre, şi se votează astfel: 

Pentru – 14 

Împotrivă – 0 

Abţineri – 0 

Este aprobată Hotărârea nr. 68 din 26 noiembrie 2020 privind rectificarea Bugetului de 

Venituri și Cheltuieli al Comunei Gurghiu 

Nemaifiind puncte pe Ordinea de zi se trece la Diverse: 
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1. Domnul Primar prezintă solicitarea domnului Robert Matei de a realiza o expoziție de 

fotografii cu tematică de vânătoare, portrete înrămate și biografii ale unor personalități 

naționale care au participat la vânători organizate în Munții Gurghiului precum și alte 

documente relevante , cu scopul de a pune în valoare importanța acestei zone în 

domeniul vânătorii. 

Domnul Primar propune ca această expoziție să fie făcută la Liceul silvic Gurghiu. 

Domnul consilier ing. Buțiu Lucian dorește să afle care este numărul exponatelor la care 

se referă solicitarea, în timp ce domnul consilier ing. Pop Călin Vasile dorește să aple 

care va fi perioada în care se va organiza o astfel de expoziție. 

Domnul Primar răspunde că toate aceste detalii se vor comunica ulterior, momentan se 

solicită un acord principial, urmând ca toate detaliile să fie analizate și discutate în cadrul 

unei ședințe ulterioare. 

2. Doamna consilier Benko Aurora precizează ca are 3 probleme pe care dorește să le 

supună atenției Consiliulu Local: 

- dorește să afle cum este organizată paza de noapte în localitatea Glăjărie, cine a 

semnat contractul deoarece sunt „sute de milioane de bani car vin de la Glăjărie” 

și cum a fost posibil să se producă crima din cursul săptămânii trecute 

- La Școala Gimnazială Glăjărie există 2 orare, unul după care se semnează 

condica de către cadrele didactice și unul  după care se face predarea elevilor, 

fiind profesori care nu și-au ținut ora 

- Problema achiziționării de tablete elevilor care nu au posibilitatea de a le procura 

singuri; tablete care funcționează cu cartele orange deși sunt sate ale comunei 

care  nu ausemnal Orange iar 4 elevi elevi au primit tablete care nu funcționează 

La prima sesizare, domnul Primar răspunde că până în urmă cu 3 ani paza comunală a 

fost asigurată prin paznici angajați în cadrul primăriei Gurghiu dar la care s-a renunțat 

deoarece a fost înființat Serviciul de apă al comunei iar posturile respective au fost 

repartizate acolo, pentru a se respecta numărul maxim de posturi admis pentru Primăria 

Comunei Gurghiu. În aceste condiții s-a contractat efectuarea serviciului de pază al 

comunei cu SC Lex Guard Security deoarece a avut oferta cea mai convenabilă preț și 

calitate, ținându-se cont și de faptul că toate serviciile publice oferite cetățenilor sunt 

suportate de către aceștia și se regăsesc în taxele pe care le achită către Comuna Gurghiu. 

De asemenea, domnul Primar solicită doamnei consilier să vină cu alte propuneri 

convenabile pentru asigurarea pazei în comună. 

Domnul consilier Buțiu Lucian dorește să afle dacă au fost montate și sunt funcționale 

taote camerele de supraveghere din comună. 

Domnul Primar răspunde că în satu Glăjărie nu este definitivat deoarece nu este finalizată 

montarea fibrei optice. 

Domnul consilier Pop Ioan afirmă că sunt paznici de noapte care nu-și fac datoria. 
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Domnul Primar răspunde că au fost cazuri în care aceștia nu efectuau patrulele obligatorii 

de noapte dar au fost destituiți din funcție. Activitatea paznicilor este monitorizată prin 

intermediul aparatului GPS montat pe autovehiculul din dotare. 

Pentru cea de a doua sesizare domnul Primar îi cere doamnei consilier să se adreseze 

conducerii școlii deoarece nu este de competența Consiliului Local analizarea situației 

semnalate, lucru pe care doamna consilier în calitate de cadru didactic, îl cunoaște. 

La a treia problemă semnalată, domnul consilier Pop Călin-Vasile, în calitate de cadru 

didactic și reprezentant al Consiliului local în consiliul de Administrație al Liceului 

Silvic Gurghiu intervine și răspunde că în cazul în care sunt tablete care nu funcționează, 

părinții elevilor trebuie să se adreseze conducerii școlii pentru ca aceasta să fie înlocuită.  

Domnul Primar intervine și completează prin informarea Consiliului Local despre faptul 

că a fost depus un proiect finanțat din fonduri europene prin care vor fi achiziționate 

materiale didactice la toate unitățile de învățământ de pe raza comunei, inclusiv tablete, 

table inteligente și laptopuri. 

Doamna consilier Benko intervine și menționează că profestorii nu beneficiază de 

laptopuri și se descurcă așa cum pot. 

Domnul consilier Pop Călin răspunde că toate cadrele didactice care au depus cerere la 

conducerea unității de învățământ au primit laptopuri pentru a-și desfășura cursurile on-

line. 

  

Domnul consilier Dumbrava Nicolae Francisc afirmă că într-unul din mandatele anterioare de 

consilier local a fost desemnat reprezentantul Consiliului local în Consiliul de administrație al 

Liceului silvic Gurghiu, dar a refuzat această funcție în continuare deoarece și în cadrul 

ședințelor consiliului de administrație în mare parte din durata acestora se soluționau sesizări 

depuse de doamna Benko Aurora, în calitate de cadru didactic iar acum aceste sesizări s-au 

mutat în cadrul ședințelor consiliului loc, monopolizând discuțiile în detrimentul rezolvării 

problemelor reale ale comunității.  

Nemaifiind alte luări de cuvânt, domnul  Primar mulțumeşte pentru prezență iar domnul  

consilier POP CĂLIN-VASILE , în calitate de preşedinte de şedință, declară şedința închisă 

 

 PREŞEDINTE DE ŞEDINŢĂ,           CONTRASEMNEAZĂ, 

              POP CĂLIN-VASILE                       SECRETAR GENERAL, 

       Oprea Maria 
 

 

 

 


